
Zápis č. 10/2024 ze zasedání AS PedF UK ze dne 4. 6. 2024 

UKPedF/XXXX/2024 

 

Přítomni: N. Vondrová, R. Listíková, K. Mašková, J. Štípek, K. Mikule, P. Procházka, L. 

Jakubcová Hajdušková, V. Vohlídková, A. Nejedlý, L. Neumann, A. Talafous, L. Květoňová, 

K. Uličná, M. Lázňovský, J. Michal, P. Chalupský, Z. Svobodová, D. Greger, J. Gregorová, K. 

Uličná, M., Lázňovský, M. Linková, J. Stará 

 

Nepřítomni: L. Ešpandrová, P. Mráček, L. Lejbl 

 

Hosté: A. Jančařík, I. Kočová, M. Nedělka, A. Kucharská, J. Veteška, V. Laufková, V. 

Teodoridis, M. Zvírotský, M. Rusek  

 

Program: 

1. Schválení programu 

2. Administrativa  

3. Rozpočet na rok 2024 

4. Změny v akreditaci primární pedagogiky 

5. Akreditace doktorského studia Andragogiky a managementu vzdělávání 
6. Představení proděkanů nového vedení – předběžné schválení 

7. Různé 

 

1. Schválení programu 

 

AS PedF UK schvaluje program v předloženém znění (17-0-0). 

 

2. Administrativa  

 

AS PedF UK schvaluje zápis č. 8/2024 v předloženém znění. (18-0-0) 

 

3. Rozpočet na rok 2024 

 

I. Kočová představuje rozpočet na rok 2024 a probíhá k němu krátká rozprava. 

 Oproti roku 2023 je předpoklad nižších příjmů do stipendijního fondu od studentů za 

poplatky za studium. V. Vohlídková se ptá, zda tento předpoklad plyne ze snah o co nejnižší 

počet studentů prodlužujících své studium. Odpovědí je, že se jedná pouze o odhad a že 

ačkoliv tyto snahy panují, preventivně se počítá s nižší částkou. 

 Pronájem budovy v Rettigové oproti roku 2023 narostl. D. Greger se ptá na důvod. Nárůst 

ceny pronájmu souvisí se všeobecným zdražováním. 

 

AS PedF UK schvaluje rozpočet na rok 2024 v předloženém znění. (19-0-0) 

 

4. Změny v akreditaci primární pedagogiky 

 

A. Kucharská připomíná změny prezentované na minulém zasedání (zejm. snížení počtu 

předmětů vedoucích k SZZ). 

 

AS PedF UK schvaluje změny v akreditaci primární pedagogiky. (19-0-0) 

 



5. Akreditace doktorského studia Andragogiky a managementu vzdělávání 
 

KAMV podala spis na DPS Andragogika a management. Komise pro vědu a internacionalizaci 

spis nepodpořila z důvodu nedostačující kvality publikační činnosti klíčových osob z PedF UK 

zajišťujících plánované DS, z důvodu toho, že doktorandi se mohou tématům z andragogiky 

věnovat již dnes v rámci programu Pedagogika, a konečně z důvodu probíhajících 

legislativních změn, jež vedou ke snižování počtu doktorandů a je možné, že i ke slučování 

oborů DS spíše než jejich rozdělování.  

 

Probíhá rozprava ohledně DPS na PedF UK, do které se zapojili senátoři Vondrová, Greger a 

Štípek a hosté M. Nedělka, A. Kucharská a J. Veteška. Hosté promluvili na podporu akreditace.  

 

AS PedF UK tajným hlasováním vydává následující stanovisko: 

 

AS PedF UK nedoporučuje spis Akreditace doktorského studia Andragogiky a managementu 

vzdělávání k projednání Vědecké radě PedF UK. (9-9-3) 

 

6. Představení proděkanů nového vedení – předběžné schválení 
 

Na zasedání byli pozváni navržení proděkané a proděkanka nového vedení. Přítomni seznámili 

AS PedF se svými agendami a prioritami. 

 V. Laufková – proděkanka bez portfeje 

o Náplň její práce bude zejména: 

 Komunikace se SOR a spolky 

 Spolupráce s dalšími institucemi a organizacemi 

 Rozvoj Alumni a spolupráce s absolventy 

 Spolupráce s OKM 

 Změny v oblasti praxí, podoby závěrečných prací a závěrečných zkoušek 

 Hodnocení výuky 

 M. Rusek – proděkan pro vědu a výzkum 

o Náplň jeho práce bude zejména: 

 Podpora a rozvoj výzkumné činnosti 

 Odměňování za publikační výsledky 

 Vnitřní grantová soutěž 

 Zvýšení výzkumné kapacity pracovišť 

 Důraz na kvalitu publikací a publikační etiku 

 Podpora výzkumné činnosti doktorandů 

 V. Teodoridis – proděkan pro rozvoj  

o Jeho práce bude zejména: 

 Legislativní činnost 

 Vícekriteriální hodnocení 

 Projekty 

 Rekonstrukce budovy v Rettigové 

 Obnova ICT a materiálního zajištění fakulty 

 Koordinace bezpečnosti 

 Elektronizace administrativy 

 M. Zvírotský – proděkan pro studijní záležitosti 

o Jeho práce bude spočívat mj. ve: 

 Vypořádání se s narůstající byrokracií a administrativou 

 



L. Květoňová pokládá proděkanům otázku, jak se staví k možnému rušení bakalářských prací. 

 A. Jančařík informuje, že ke změnám ohledně BP dojde již od příštího akademického roku. 

Kromě klasické akademické podoby bude možné vypracovat osobní oborové portfolio. 

Přesnější informace budou v novém OPADu ohledně závěrečných prací, který vyjde v záři 

tohoto roku. 

 

Senátoři udělují předběžný souhlas se jmenováním proděkanů tajným hlasováním. 

 

AS PedF UK za předpokladu, že bude doc. A. Jančařík jmenován děkanem PedF UK, vyjadřuje 

předběžný souhlas se jmenováním V. Laufkové proděkankou (bez portfeje). (19-1-1) 

 

AS PedF UK za předpokladu, že bude doc. A. Jančařík jmenován děkanem PedF UK, vyjadřuje 

předběžný souhlas se jmenováním M. Ruska proděkanem pro vědu a výzkum. (15-4-2) 

 

AS PedF UK za předpokladu, že bude doc. A. Jančařík jmenován děkanem PedF UK, vyjadřuje 

předběžný souhlas se jmenováním V. Teodoridise proděkanem pro rozvoj. (19-1-1) 

 

AS PedF UK za předpokladu, že bude doc. A. Jančařík jmenován děkanem PedF UK, vyjadřuje 

předběžný souhlas se jmenováním M. Zvírotského proděkanem pro studijní záležitosti. (15-3-3) 

 

7. Různé 

 

Senát tajným hlasováním schvaluje extramurální členy (S. Štěch, M. Valášek) Komise pro vědu 

a internacionalizaci. 

 

AS PedF UK schvaluje S. Štěcha jako extramurálního člena Komise pro vědu, doktorská studia 

a internacionalizaci. (20-0-1) 

 

AS PedF UK schvaluje M. Valáška jako extramurálního člena Komise pro vědu, doktorská 

studia a internacionalizaci. (20-0-1) 

 

 

L. Jakubcová Hajdušková informuje ohledně setkání koordinátorů praxí, kterého se s dalšími 

dvěma senátory zúčastnila. Praxe projdou změnami, přesná koncepce však ještě není zcela 

jasná. Návrh na změnu se týkal zejména náslechových praxí v 1. semestru nMgr. studia. 

Uvažuje se o jejich zrušení a nahrazení praxí průběžnou. K návrhům však mají mnozí řadu 

připomínek. Na příštím zasedání bude změna koncepce praxí projednávána podrobněji. Bude 

pozván vedoucí střediska praxí K. Staré a doc. Jančařík. 

 

 

V Praze, dne 4. 6. 2024 

Zapsala: Světlana Fleischmannová 

Vidovala: Naďa Vondrová 

 
 

 

 


